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نیلوفر   رشیدی: برای فینال، آماده تقابل با هر تیمی بودیم! 

گروهی یک شکست 3 بر 2 برابر سریک  در نیم فصل نخست مرحله 
داشتید، اما با شروع نیم فصل دوم در تمام مسابقات موفق بودید.

پیش از شروع فصل، هم خودم به عنوان مربی و دستیار خانم کمپدلی در تیم 
ملی حضور داشتم و هم تعدادی از بازیکنان ما عضو تیم ملی بودند، به همین دلیل 
تمرین های ما با بازیکنان غیر ملی پوش و رده های سنی پایین تر آغاز شد. در ادامه با 
اضافه شدن بازیکنان اصلی، تمرین شکلی جدی تر به خود گرفت، اما در شروع فصل 
مقداری ناهماهنگی وجود داشت و تا بازیکنان به آن شرایط ایده آل برسند یک شکست 
برابر سریک متحمل شدیم. در تعطیلات بین دو نیم فصل، روی اشتباهات فردی و 
تیمی کار کردیم و همین باعث شد که در نیم فصل دوم پرقدرت حاضر شویم. در پایان 

نیم فصل دوم هم به عنوان صدرنشین به مرحله پلی آف صعود کردیم. 

برخلاف شما، سریک کار چندان راحتی برای صعود به فینال نداشت و 3   
بازی سخت برابر سایپا انجام داد. همین موضوع باعث شد که شما خیلی دیر 

حریف خود را برای فینال بشناسید.
بله، دیدار سریک و سایپا به دور سوم کشیده شد، اما قبل از پرداختن به این موضوع 
گران  باید اشاره کنم که از این بابت بسیار خوشحالم که سالن های والیبال زنان نیز تماشا
بسیاری در دل خود جا می دهد و در دیدارهای سریک شاهدیم که استقبال مردم از 
والیبال زنان نیز مثل والیبال مردان خوب است. این، باعث خرسندی است و احساس 
می کنم در آینده این موضوع کمک بسیاری به پیشرفت والیبال زنان خواهد کرد. اما 
درباره سوال شما باید بگویم که ما به محض اتمام دیدار مرحله نیمه نهایی مقابل 
ذوب آهن، تمرکزمان را روی برطرف کردن اشتباهات تیم خودمان گذاشتیم و منتظر 

نماندیم که ببینیم از بین دو تیم سایپا و سریک کدام تیم فینالیست می شود. 

سریکی ها خیلی زود بعد از صعود به فینال از مدیران تیم قول پاداش 
گرفتند. اوضاع مالی در تیم شما چطور است؟

پیکان به عنوان باشگاهی که سال هاست در سطح اول والیبال زنان حضور دارد، 
همواره تلاش کرده به حوزه زنان کمک کند و هر سال بازیکنان  مستعد و جوانی  را به 
تیم ملی معرفی می کنیم. من 6 سال است که با پیکان همکاری می کنم و می خواهم 
اینجا به شما بگویم که از مدیرعامل تا تک تک کارمندان و کارگران کارخانه حامی ما 

 . در این باشگاه تک تک نفرات همراه و همدل ما هستند و از برد هستند
تمام تیم های ورزشی باشگاه خوشحال می شوند. احساس 
که همدلی خوب اعضای مجموعه باعث  من این است 
شده است که این باشگاه برند والیبال ایران باشد. از نظر 
مالی باید بگویم که باشگاه هم پاداش داده است، هم از 
معدود تیم هایی هستیم که دغدغه مالی نداریم 
آسوده تمرین می کنند.  با خیالی  بازیکنان  و 
امیدوارم که باشگاه های بزرگ مثل پیکان به 
والیبال ورود و به صورت طولانی مدت در این 
گر این اتفاق  کنند. ا بخش سرمایه گذاری 
عملی شود، بازیکنان نیز با فراغ بال تیم خود 
را انتخاب می کنند و حضور ملی پوشان فقط 

محدود به چند تیم خاص نمی شود.

در نهایت، درباره دیدار فینال 
روز جمعه برابر سریک بگویید.

در  جذابی  بسیار  دیدار  شاهد  قطعا 
فینال خواهیم بود. همیشه گفته ام بعد از دور 
گروهی، هر چهار تیم حاضر در مرحله نیمه نهایی 
کید می کنم اصلا  مدعی قهرمانی هستند و حالا هم تا
قابل پیش بینی نیست که کدام تیم قهرمان خواهد 
که هر دو تیم بازیکنان ملی پوش بسیاری  شد، چرا
دارند، اما ما تمام تلاش خود را برای فتح قله قهرمانی 
خواهیم کرد. در نهایت آنچه بسیار اهمیت دارد این 
است که تیم ملی قدرتمندی داشته باشیم و آن تیم را با 

قدرت راهی مسابقات بین المللی کنیم.

نیلوفر حجتی: نبرد ما و  پیکان، نبرد جوان ها و باتجربه هاست

خانم حجتی! بعد از سه دیدار سخت در پلی آف، بالاخره به فینال   
رسیدید.

بله، همان طور که می دانید تیم ما در مرحله پلی آف با چالش های بسیاری مواجه 
شد و سایپا به عنوان تیمی ریشه دار و پرمهره کار را برای ما دشوار کرد. ما در بازی رفت 
مرحله پلی آف یکی از بهترین بازیکنان خود یعنی الهه پورصالح را به دلیل مصدومیت 
نداشتیم و در همان بازی متاسفانه آیتک سلامت نیز دچار دررفتگی از ناحیه کتف 
شد. با این اتفاق، روحیه  بچه ها در آن دیدار دچار افت شد و در نهایت ما بازی را در 
گذار کردیم. در دومین دیدار با بازگشت آیتک سلامت به جمع بازیکنان  ست پنجم وا
موفق شدیم سایپا را شکست دهیم. این نکته را هم باید بگویم که سایپا تیمی است 
پر از ستاره های باتجربه و در مقابل، ما در ترکیب خودمان چندین بازیکن زیر 20 سال 
داشتیم که به خوبی خودشان را ثابت کردند. در دیدار سوم برابر سایپا نیز با انجام یک 
کتیک پذیر، موفق به شکست این تیم شدیم  کتیکی خوب با حضور بازیکنان تا بازی تا

و حالا هم راهی فینال مسابقات هستیم.

 با توجه به اولین دوره حضورتان در لیگ برتر، آیا می توان گفت تقابل شما 
و پیکان تقابل تیمی باتجربه و تیمی جوان است؟

بله، درست است. تیم  ما سال گذشته قهرمان لیگ دسته اول شد و امسال هم با 
هدف رفتن روی سکو راهی لیگ برتر شدیم، اما تا اینجای کار عالی پیش رفته ایم. من 
هم امسال برای اولین بار سرمربی یک تیم هستم و خوشحالم که با حضور بازیکنان 
خوب در ترکیب تیم مان موفق شدیم تا فینال صعود کنیم. پیکان سال هاست در لیگ 
حاضر است و نشان داده که تیم بسیار قدرتمندی است، اما ما هم با وجود چالش های 
فراوان نشان دادیم که قدرت خوبی داریم. تلاش  می کنیم با ریکاوری و آنالیز مناسب، 

برای تقابل با آنها در روز جمعه آماده باشیم.

 فکر می کنید در اولین سال سرمربیگری موفق به فتح جام بشوید؟
هم تیم ما بازیکنان بسیار خوبی دارد، هم پیکان، اما باید این نکته را بگویم که 
که هم جوان هستند،  احساس می کنم انگیزه بازیکنان من بسیار بیشتر است، چرا
هم جویای نام. این را هم اضافه کنم که شاید انجام سه بازی در مرحله نیمه نهایی از 
نظر جسمی کمی ما را خسته کرده باشد، اما اینکه بازیکنانم در جریان مسابقه بودند، 

پیکان می تواند به آنها کمک کند. ما با تمام توان و تلاش خود در  مقابل 
قرار خواهیم گرفت و برای قهرمانی می جنگیم.

باشگاه  مالک  به عنوان  آزمون،  سردار   
که  سریک، همیشه از شما تعریف و تمجید می کند 

بود. در  فینال  به  از صعودتان  بعد  نیز  آخرین بار 
این باره نظری دارید؟

اول  سال  در  که  ممنونم  ایشان  از 
حد  این  تا  مربیگری ام  تجربه 

ایشان  کردند.  اعتماد  من  به 
در  هم  شکست  روزهای  در 

کنار ما بودند و با حمایت شان 
و  شویم  بلند  دوباره  که  شدند  باعث 

بجنگیم. 

 بعد از صعود به فینال هم اعلام کردند 
که مثل همیشه پاداشی خوب برای اعضای 

تیم کنار گذاشته اند. 
که  خوبی  پاداش های  و  مناسب  امکانات 
برای ما در نظر گرفته می شود از لطف خانواده 
آزمون است، اما این را باید بگویم که در سراسر 
جهان باشگاه های بزرگ این کار را می کنند. این 
نکته صد درصد در عملکرد هر تیمی تاثیرگذار 
گرفته  نادیده  می بینید  شما  که  چرا است، 
نمی شوید؛ در نهایت هم با اشتیاق بیشتری به 

کار ادامه می دهید.

برایاینجام،جانمیدهیم!
 گفت وگوی »شــهروند« با نیلوفر رشــیدی و نیلوفر حجتی، ســرمربیان دو تیم فینالیســت والیبال زنان

، فینالیست های سوپرلیگ والیبال زنان مشخص شدند و بر این اساس، پیکان و سریک روز جمعه، 21 بهمن ماه،    ]فاطمه ابراهیمی[بالاخره بعد از انجام 5 دیدار
از ساعت 14 در سالن فدراسیون والیبال به مصاف هم خواهند رفت تا قهرمان والیبال زنان مشخص شود. پیکان، پس از صدرنشینی در مرحله گروهی، در مرحله 
، اما سریک در مرحله نیمه نهایی  نیمه نهایی دو دیدار رفت و برگشت با ذوب آهن انجام داد که منجر به صعود قاطعانه این تیم به فینال مسابقات شد. از سوی دیگر
جدال سختی با سایپا داشت که بعد از شکست در دیدار رفت و پیروزی در دیدار برگشت، تقابل این دو تیم برای مشخص شدن فینالیست دوم به دیدار سوم 
کشیده شد. در دیدار سوم که به میزبانی سریک در شهر گنبد برگزار شد، شاگردان نیلوفر حجتی موفق به شکست سایپا شدند و در نهایت به عنوان فینالیست دوم 
برای مصاف با پیکان آماده خواهند شد. تقابل سریک و پیکان در فینال مسابقات سوپرلیگ والیبال زنان، از حساسیت های ویژه ای برخوردار است، چراکه بیشتر 
ملی پوشان والیبال زنان در این دو تیم حاضرند و از ابتدای فصل نیز کُری های بسیاری بین این دو تیم برای کسب عنوان قهرمانی رد و بدل شده است. به همین دلیل، 

پیش از برگزاری این فینال جذاب، در گزارش امروز »شهروند« با مربیان هر دو تیم گفت وگو کرده ایم که در ادامه می  خوانید.

لج و لجبازی؛ امید ها 
راهی آبادان شدند! 

تیم فوتبال پرسپولیس 
پس از برگزاری تمرین 
روز سه شنبه راهی 
فرودگاه مهرآباد شد تا 
خود را برای بازی با 
صنعت نفت به آبادان 
برساند. دو تیم در حالی 
از ساعت 1۸ فردا به 
مصاف یکدیگر می روند 
که کاروان این تیم 
همچون بازی های 
گذشته با پرواز چارتر 
سفر کرد، اما یحیی 
گل محمدی ترجیح داد 
مسافران بیشتری را با 
خود به آبادان ببرد. 
خ پوشان  سرمربی سر
پایتخت که مجوز حضور 
چند بازیکن امید برای 
حضور در لیگ برتر 
فصل جاری را از باشگاه 
درخواست کرده بود 
پس از دریافت کارت 
بازی این بازیکنان 
تصمیم گرفت آنها را به 
آبادان ببرد تا در صورت 

لزوم بازی کنند.

 حضور دوباره زنان 
در ورزشگاه ها

مهدی تاج، رئیس 
فدراسیون فوتبال، در 
حاشیه جلسه مجمع 
هیات فوتبال کردستان 
از حضور بانوان در 
استادیوم آزادی از هفته 
آینده خبر داد. او در 
بخشی از سخنانش با 
اشاره به این موضوع 
گفت: »دلیل حضور 
نداشتن بانوان در 
ورزشگاه ها مخالفت ما 
با این قضیه نیست، 
بلکه نبود برخی 
زیرساخت های لازم برای 
حضور آنان است. به 
عقیده بنده شاید بتوان 
از حضور بانوان در 
ورزشگاه آزادی در تهران 
بهره برد. می توان از 
طبقه دوم ورزشگاه 
آزادی برای پذیرایی و 
حضور بانوان در 
مسابقات لیگ برتر 

فوتبال استفاده کرد.«

خ ها در آبادان! رونمایی از مهاجم جدید سر
فدراسیون ژاپن »آی تی سی« لئاندرو پریرا را صادر کرد

وقتی  فوتبال،  برتر  لیگ  گذشته  نیم فصل  چهارم  هفته  در  شهروند[   [
پرسپولیس و صنعت نفت در ورزشگاه آزادی و به میزبانی سرخ پوشان به مصاف 
یکدیگر  رفتند، دو نکته جذاب درباره آن دیدار در ذهن هواداران پرسپولیس 
گران زن پرسپولیس در استادیوم آزادی  ماندگار شد: برای نخستین بار تماشا
حاضر شدند و یورگن لوکادیا، مهاجم هلندی و تازه وارد در ترکیب سرخ پوشان 
دیده شد. لوکادیا در همان نخستین حضورش در ترکیب پرسپولیس نشان 
گلزنی های پی درپی در طول  که با  گلزن قهاری است. او در حالی  که چه  داد 
7 مسابقه بعدی و قرار گرفتن در صدر جدول گلزنان لیگ، جای خود را در دل 
گاه قبل از دربی پایتخت در هفته  کرده بود، به نا هواداران پرسپولیس پیدا 
کرد و هواداران این تیم را در شوک فرو برد. حالا دوباره  دوازدهم ایران را ترک 
هفته چهارم لیگ فرارسیده و دوباره پرسپولیس و صنعت نفت به مصاف هم 
خواهند رفت. این بار پرسپولیسی ها در حالی مهمان آبادانی ها خواهند بود که 
بر اساس اخبار شنیده شده، مجوز بازی مهاجم جدید سرخ ها، لئاندرو پریرا، 
گل محمدی بعد از انجام 7 دیدار  نیز صادر شده است. حالا باید دید یحیی 
بدون مهاجم تخصصی و رنج بردن از نبود مهاجمی تمام کننده در رأس خط 
حمله پرسپولیس، در این دیدار به مهاجم تازه وارد تیمش اعتماد خواهد کرد 

 . یا خیر
که با صدور ITC لئاندرو پریرا، مهاجم برزیلی و تازه کار  این در حالی است 

فدراسیون  و  کا  اوزا گامبا  سوی باشگاه  از  پرسپولیس، 
فوتبال ژاپن، او مشکلی برای همراهی تیمش در 

و در صورت  آبادان ندارد  با صنعت نفت  دیدار 
صلاحدید سرمربی پرسپولیس، می تواند در این 
نیم فصل  در  گل محمدی  شود.  حاضر  دیدار 

کرد تا بلافاصله بعد از  نخست به لوکادیا اعتماد 
ترکیب  در  لازم  مجوز های  اخذ 

پرسپولیس به میدان برود و اتفاقا 
نیز  نخست  دیدار  همان  در 

اعتماد  این  از  خوبی  پاسخ 
گرفت. حالا باید دید که آیا 

او در مصاف با صنعت 
این  به  آبادان  نفت 
برزیلی  مهاجم 

اعتماد می کند یا برای 
این  مهارت  تماشای 

هفته های  تا  باید  بازیکن 
بعد منتظر ماند.

هیچ خبری از سه بازیکن تیم ملی فوتبال قطع عضو نیست

یر آوار زلزله در ترکیه! سه ملی پوش ایرانی ز

ک ترکیه و سوریه، مثل بمب  ] شهروند[ صبح یکشنبه، خبر زلزله مهیب و وحشتنا
ترکید و به تیتر اصلی تمام رسانه های جهان تبدیل شد. تیتری که البته مختص 
رسانه های اجتماعی و معطوف به صفحه حوادث روزنامه ها نبود و پیرو همین 
موضوع، جامعه ورزش نیز نگرانی های خود را در این باره ابراز کرد. از لحظه وقوع زلزله، 
باشگاه های بزرگ ورزشی در جهان، از جمله رئال مادرید، پیام همدردی خود را برای 
مردم زلزله زده ارسال کردند، اما برای ما ایرانی ها یک خبر بسیار شوکه کننده بود: »سه 
فوتبالیست نقص عضو ایرانی زیر آوار ماندند.« خبری که از لحظه رسانه ای شدنش، 

سبب نگرانی خانواده این سه ملی پوش و جامعه ورزش ایران شد.
ک کشورهای ترکیه و سوریه،  ماجرا از این قرار است که بعد از زلزله وحشتنا
آوار هتلی در شهر  زیر  ایران  که سه ملی پوش فوتبال قطع عضو  خبر رسید 
مالاتیا ترکیه مانده اند. در دو روز گذشته شایعات مختلفی ازجمله تماس یکی 
از ملی پوشان از زیر آوار با مربی تیم خود و درخواست کمک از او، در رسانه ها 
مطرح شد که متاسفانه در نهایت تمام این اخبار از سوی منابع موثق تکذیب 
شد. چیزی که تا لحظه تهیه این خیر قطعی به نظر می رسد، این است که هیچ 
اخبار جدیدی از این سه ملی پوش وجود ندارد. در این باره جعفر عسگری، 
رئیس انجمن حمایت از فوتبال قطع عضو ایران، گفت: »با سرکنسولگری ایران 
در استانبول تماس گرفتم و خواستم که به سفیر ایران در آنکارا اطلاع بدهند. 
کرد  که معاون اوست، مسئول پیگیری ماجرا  آقای سفیر هم آقای محرابی را 
و آنها نیز لحظه به لحظه پیگیر وضعیت این بازیکنان هستند. این سه بازیکن 
به نام های مهدی سعیدآوی، محمدرضا میراحمدی و حامد مسعودی در 
طبقه دوم هتل حضور داشتند و تمامی طبقات این هتل 7طبقه پایین ریخته 
است. متأسفانه ساختمان بغلی هتل هم که سست بوده، با پس لرزه ای که آمد، 
ریزش کرده و مانع آواربرداری شده است. 90 درصد شهر مالاتیا تخریب شده و 
که در خانه اش بوده، متأسفانه فوت  دروازه بان هم تیمی بازیکنان ایرانی هم 

شده و جسدش از زیر آوار بیرون آمده است.« 
او ادامه داد: »مربی این تیم هم زیر آوار بوده است، اما خدا را شکر زنده بیرون 
کار  که در محل هتل حضور داشت و بر  آمده و به بیمارستان رفته است. با او 
آواربرداری نظارت می کرد، تماس گرفتم. او گفت سه شنبه صبح 5 نفر را از زیر آوار 
بیرون آوردند که سه نفر از آنها زنده بودند، اما هیچ کدام از بچه های ما در بین 
این نفرات نبودند. ما همچنان امید داریم که بچه های ما زنده از زیر آوار بیرون 
بیایند. این سه نفر از بچه های خوب تیم ملی قطع عضو و از هموطنان خونگرم 
خوزستان هستند. تنها کشوری که لیگ قطع عضو دارد، ترکیه است و به همین 

دلیل آنها چند سالی است که در این کشور بازی می کنند.«

حاشیه

اتفاق روز


